
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 12 lipca 2024 r. 
 
 
Or.0003.76.2024 
 
 
Pan 
Artur Głąb 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 

 

 W załączeniu przekazuję odpowiedź Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskiego na interpelację Pana Radnego  

w sprawie problemów dotyczących korzystania ze zniżek Ostrej Karty na 

otwartych basenach. 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 

 

 




